
 

 
Dit is een conceptversie van de terugkoppeling uit het MRA Bestuur van 12 
juli 2024. Dit concept is nog niet bestuurlijk vastgesteld. 
 

1. Opening medelingen  
Vaststellen agenda 
De agenda voor het overleg is zonder wijzingen vastgesteld.  
 
Vaststellen verslag MRA Bestuur 24 mei 2024 
Het verslag van het MRA Bestuur van 24 mei 2024 wordt zonder wijzigingen 
vastgesteld.  
 
Ronde actualiteiten platforms 
Mobiliteit 
De nieuwe bewindspersonen zijn uitgenodigd voor een werkbezoek. 
Momenteel wordt er meegewerkt aan het uitwerken van de hoofdlijnenota.  
 
Economie 
Het BO ging niet door en is vervangen door een schriftelijke ronde. Hierbij 
waren twee belangrijke stukken: de dekking voor de exploitatiekosten van de 
Board (staat ook bij dit overleg op de agenda) en de juridische check 
bedrijventerreinenstrategie.  
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Afgelopen week zijn de economische verkenningen gepresenteerd. Het 
bestuur overweegt om de economische verkenningen eens in de twee jaar te 
presenteren of te gaan werken met een update.  
 
|Afspraak 1.1| Henri de Groot wordt uitgenodigd voor de heidag van 13 
september om de economische verkenningen te presenteren en de 
frequentie van het uitkomen ervan te bespreken 
 
|Afspraak 1.2| De economische verkenningen worden voortaan enkel nog 
digitaal uitgegeven, de papieren variant verdwijnt.  
 
Ruimte 
Het onderzoek van bureau De Zwarte Hond over de ruimtelijke keuzes is bij 
het vorige BO besproken. De dillema’s wil men scherper voor het voetlicht 
krijgen. Na het vorige MRA bestuur is er nog geen BO geweest, het rapport 
wordt in het najaar verder besproken.  

 
Agendasetting & interne cultuur 

2. Dekking exploitatiekosten Board 
Jessica Peters geeft een toelicting op de presentatie (Bijlage 2b). In de 
afgelopen tijd is er gewerkt aan een nieuwe inhoudelijke koers voor de 
Economic Board. Met de nieuwe koers en de bijbehorende 
organisatieverandering wordt de bezetting van 16 fte teruggebracht naar 12,9 
fte. Met deze wijzigingen wordt 325.000 euro bespaard (de helft van de 
weggevallen PRES-middelen).  
 
Het Bestuur is blij met de nieuwe koers en is van mening dat er een goed 
gesprek aan de gang is. Wel ziet het bestuur graag meer comitment, in 
financiele zin, vanuit het bedrijfsleven. Op dit moment wordt de board te veel 
vanuit overheidsgeld gefinancierd. Bij de bespreking is naar voren gekomen 
dat het Bestuur vaker met elkaar in gesprek wil over de Economic Board. Het 
Bestuur is positief over de voorstellen die voorleggen over de dekking van de 
exploitatiekosten voor de jaren 2025 en 2026. Er volgt na deze twee jaren een 
open gesprek over het vervolg, ook in relatie tot de bijdrage vanuit het 
bedrijfsleven. 
 



 

|Afspraak 2.1| De intentie wordt uitgesproken om voor de periode van 
2025-2028 een meerjarige financiele bijdrage aan de organisatiekosten 
van de Board te gaan doen ad 1,14 mln per jaar. 
 
|Afspraak 2.2| De intentie wordt uitgesproken om een aanvullende 
bijdrage vanuit het platform economie te doen voor de jaren 2025 -2026 
vanuit het overschot op de meerjarenbegroting ad 325.000 per jaar. Het 
bestuur komt met een voorstel richting de Algemene Vergadering.  
 
|Afspraak 2.3| Jessica Peters wordt begin 2025 uitgenodigd op de heidag  
van het MRA Bestuur, om een verder inhoudelijk gesprek te voeren over 
de toekomst en prioritering van de Board. 
 

Lobby 
3. Overzicht bewindspersonen nieuw kabinet 

Op 25 juli heeft Femke Halsema een lunch met de nieuwe premier, hierbij 
gaat zij duidelijk de MRA positioneren. Vanuit het bestuur is er behoefte aan 
een one pager die mee kan worden genomen in de lobby nu het 
hoofdlijnenakkoord wordt uitgewerkt.  
 
|Afspraak 3.1| Voor de start van het reces wordt een lobby sheet verstuurd 
aan de leden van het bestuur.   
 

4. Uitslag Europese verkiezingen 
Het bestuur neemt kennis van de reflectie. 

 
MRA Agenda 

5. Ingekomen wensen en opvattingen 
In de memo worden een aantal discussiepunten voorgesteld vanuit de 
wensen en opvattingen. De voorgestelde antwoorden worden overgenomen. 
Met deze agenda wil het MRA Bestuur meer inzetten op meer focus, daarom 
worden er geen onderwerpen toegevoegd. 
 
 
 



 

|Afspraak 5.1|  Als reactie op de wensen en opvattingen wordt zo spoedig 
mogelijk een brief naar alle deelnemers gestuurd, ondertekent door de 
voorzitter, waarin het vervolgproces wordt geschetst. Hier wordt 
beschreven op welke manier men invloed kan uitoefenen en wordt er 
opgeroepen het gesprek de komende jaren met de eigen bestuurders aan 
te gaan. 
 

6. Investeringsagenda 
|Afspraak 6.1| Het bestuur gaat akkoord met de voorgestelde vorm van de 
investeringsagenda.  
 

7. Ter kennisname: congres 
Het bestuur is van mening dat er momenteel te veel evenementen zijn voor 
de MRA regio. Het bestuur wil dat deze evenementen worden 
samengevoegd. 
 
|Afspraak 7.1| Het voorstel dat voorligt wordt verworpen. Er wordt 
gekeken naar het organiseren van één jaarlijks congres, samen met de 
Board en de ROM.  
 

Aanjagen 
8. Aanvraag aanjaagbudget: De Groene Stelling  

Het Bestuur is van mening dat dit een mooi voorbeeld is van publiek-private 
samenwerking.  
 
|Afspraak 8.1| Het bestuur stelt 100.000 beschikbaar vanuit het 
aanjaagbudget voor de Groene Stelling 
 

9. Rondvraag  
Vanuit een van de leden komt het voorstel om te gaan werken met een 
afspraken/actielijst. De rest van de leden is akkoord.  
 
 
 
 
 
 



 

 
 

Afspraken/actielijst 
 

 Afspraken  
1.2 De economische verkenningen worden voortaan enkel nog digitaal uitgegeven, de papieren variant 

verdwijnt. 

2.1 De intentie wordt uitgesproken om voor de periode van 2025-2028 een meerjarige financiele bijdrage aan 
de organisatiekosten van de Board te gaan doen ad 1,14 mln per jaar. 

6.1 Het bestuur gaat akkoord met de voorgestelde vorm van de investeringsagenda.  

7.1 Het voorstel dat voorligt wordt verworpen. Er wordt gekeken naar het organiseren van één jaarlijks congres, 
samen met de Board en de ROM. 

8.1 Het bestuur stelt 100.000 beschikbaar vanuit het aanjaagbudget voor de Groene Stelling 

 Actielijst 
 Actie Wie Afgerond? 

1.1 Henri de Groot wordt uitgenodigd voor de heidag van 13 september om 
de economische verkenningen te presenteren en de frequentie van het 
uitkomen ervan te bespreken 

Secretaris 
MRA 
Bestuur 

 

2.2 De intentie wordt uitgesproken om een aanvullende bijdrage vanuit het 
platform economie te doen voor de jaren 2025 -2026 vanuit het overschot 
op de meerjarenbegroting 2020 -2024 ad 325.000 per jaar. Het bestuur 
komt met een voorstel richting de Algemene Vergadering. 

Secretaris 
MRA 
Bestuur 

Komt bij 
vaststelling 
verantwoording 
2020-2024 

2.3 Jessica Peters wordt in het voorjaar van 2025 uitgenodigd op de heidag  
van het MRA Bestuur, om een verder inhoudelijk gesprek te voeren over 
de toekomst en prioritering van de Board. 

Secretaris 
MRA 
Bestuur 

Volgt begin 
2025 

3.1 Voor de start van het reces wordt een lobby sheet verstuurd aan de leden 
van het bestuur.   

MRA 
Directie 

De lobby sheet 
is voor het 
reces naar alle 
leden van het 
bestuur 
gestuurd 

5.1 Als reactie op de wensen en opvattingen wordt en een brief naar alle 
deelnemers gestuurd, ondertekent door de voorzitter, waarin het 
vervolgproces wordt geschetst. Hier wordt beschreven op welke manier 
men invloed kan uitoefenen en wordt er opgeroepen het gesprek de 
komende jaren met de eigen bestuurders aan te gaan. 

Femke 
Halsema, 
projectteam 
MRA 
Agenda 

De brief is op 17 
juli 2024 naar 
alle deelnemers 
verzonden.  

 
 


